
Verslag algemene ledenvergadering DVS van vrijdag 13 oktober 2023

Aanwezig:
Henke Verbruggen, Mark van Doormalen, Armand Didden, Olaf Spijkerman, Martijn Piepenbrock,
Peter de Louw, Ronny Oppers, Jesper Verwimp, Roel de Greef, Ruud Driessen, Maarten van Rooij,
Rutger Roza, Robert Vet, Jeroen van Nistelrooij, Bas van Ginneken, Harrie van Boxtel, Mike de Louw,
Bob Gits, Maryl Boerenkamp, Max Gubbens, Sam Senders, Mitchel Boerenkamp, Dion Hazelaar,
Jose van de Boom, Toon van de Boom

Afgemeld:
Henk Blankers, Piet Willems, Jan-Willem Linsen

1. Opening
Om ietsje na 20.00 uur opent vice voorzitter Marion de vergadering.

2. Mededelingen
a) Geen huldiging jubilarissen tijdens ALV maar tijdens de nieuwjaarsborrel op zondag 7 januari.
b) Om 20.45 uur speelt NL – Frankrijk, wellicht kunnen we de 2e helft zien.

3. Vaststelling verslag ledenvergadering 2022
Het verslag wordt goedgekeurd.
Wel reacties van enkele aanwezigen op het feit dat niet iedereen op de hoogte was van deze ALV, niet
iedereen het verslag gelezen had, en ook niet wisten dat beide op de website te vinden zijn onder Nieuws.
Verzoek om nog meer te communiceren naar de leden.
Geopperd werd om bijvoorbeeld de uitnodiging meesturen met contributie brief.
Tevens is niet iedereen bekend met Nieuwsbrief De Vlits waar men op in kan tekenen, ook via de website.
Bestuur is niet bekend met Social Media, hier is hulp bij nodig van de jongeren onder ons.

4. Jaarverslag / terugblik seizoen 2022-2023
 29 jeugdteams; waarvan JO19-1 promotie 4e divisie en JO15-2 district kampioen + kampioen 3e klasse
 9 senioren teams: DVS6 en DVS7 zijn beide kampioen geworden, helaas degradatie DVS1 door piramide
 Wandelvoetbalteam, zaalvoetbalteam, damesteam, 2x veteranen
 40 minipupillen
 Sensorverlichting toiletten kantine
 Bewakingscamera’s kantine en fietsenstalling
 Bloembakken ter afscheiding terras
 Extra goaltjes gekocht uit opbrengst Grote Clubactie en Rabo Clubsupport actie

5. Verslag penningmeester
 Financiële verantwoording 2022-2023

o Vanaf seizoen 2022 – 2023 zijn we BTW plichtig.
o Per kwartaal doen we BTW –aangifte.
o BTW over kantine kosten zijn aftrekbaar.
o Ondersteuning van VDW Administratie & Belastingadvies B.V. in Helmond.



o Wewerken met online boekhoudpakket Snelstart. Alle facturen, inkoopbonnetjes,
kassabonnetjes etc. zijn gescand en opgeslagen.

o Diverse duidelijke overzichten in kleur worden getoond van:
 Vergelijking inkomsten seizoen 2021/2022 met 2022/2023.
 Overzicht inkomsten seizoen 2022/2023
 Overzicht uitgaven seizoen 2022/2023
 Overzicht saldo bank en kas per 30 juni 2023

 Vaststellen contributies 2024-2025
o We zullen de contributie voor het seizoen 2024 -2025 op het huidige niveau handhaven.
o Gezien de gezonde financiële situatie van DVS en de stijging van een groot aantal kosten per

huishouden, vinden wij het niet gepast en onterecht om de huidige contributie te verhogen.

6. Verslag kascontrole commissie
De drie leden van de kascontrole commissie waren Maryl Boerenkamp, WillemWeijers en Willem Boumans.
Zij hebben de boekhouding doorgenomen en gecontroleerd. Ze zijn tevreden en verlenen daarom decharge
aan het bestuur.
De nieuwe kascontrole commissie zal bestaan uit Maryl Boerenkamp, Bas van Ginneken en Ruud Driessen.
Het reservelid blijft Jan-Willem Linsen.

7. Mutatie bestuursleden / leden commissies
 Statutair aftredend 2023/2024: voorzitter (niemand heeft zich gemeld deze vacature)
 De twee aspirantleden Dion en Rutger leggen uit waarop zij (nu) niet toetreden tot bestuur.
 Nieuwe assistent hoofdtrainer: Rutger Roza
 Nieuwe grensrechter DVS 2: Paul van Nijnatten
 Nieuwe coördinator JO14 en JO15: Martien Meuleman
 Nieuwe terreinknecht woensdagen: Mattie Slaats
 Vacatures:

o grensrechter bij DVS 1
o keeperstrainer selectie
o scheidsrechters coördinator senioren, tijdelijk heeft Peter de Louw dit op zich genomen.
o scheidsrechter(s) op zondag. Volgende maand start er een 4 avonden durende

verenigingsscheidsrechterscursus door Marc Slaats. Exacte data volgen.

8. Rondvraag
 Ronny Oppers: Verzoek om hulp in de kantine bezetting op zondag en dan met name in de keuken.
 Maarten van Rooij: Verzoek om niet te roken op sportpark op zaterdagochtend. Antwoord: we zullen dit

nader bekijken.
 Bas: Wat is de status van de toekomstplannen betreffende locatie DVS? Antwoord: hier is nog altijd

geen duidelijkheid over terwijl fa. ICS uit Zwolle in december 2022 al hun bevindingen heeft gedeeld met
de gemeente. Er waren 14 locaties aangewezen voor de vijf buitensportverenigingen, er zijn er ook
meteen 10 geschrapt. Men kijkt nu eerst naar duurzaamheid, infrastructuur en veiligheid (ook naar
regionale plannen) en neemt dan een beslissing over de locatie(s). De mogelijkheid bestaat ook nog dat
alles ongewijzigd blijft. Omdat bestuur graag duidelijkheid wil, is een gesprek in aanvraag met
wethouder Kees Vortman.
Nu investeren in bijvoorbeeld een nieuw kunstgrasveld kan niet omdat wij geen eigenaar van de grond
zijn. We kunnen dus niet veel met ons gespaarde geld …

Opgemaakt 14 oktober 2023 door Marion Didden, namens bestuur DVS


